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Številka: 032-2/2023-6 
ZAPISNIK 

 
5. seje Občinskega sveta občine Rogašovci, ki je bila v četrtek, 22. 6. 2023 ob 18.00 uri v prostorih 
Kulturne dvorane občine Rogašovci, ki jo je vodil župan Rihard Peurača. 
 
Prisotni:  
- župan občine Rihard Peurača, 
- člani občinskega sveta: Agata Recek, Andrej Kisilak, Andreja Koller, Danijela Kolar, Alen Schwarz (prišel 
ob 18.10), Drago Bertalanič (prišel ob 18.15), Frančišek Kranjec, Jožef Mencigar, Jožica Fükaš, Karel 
Horvat, Martin Ficko, Milan Frčko, Slavko Barbarič, Suzana Bokan, 
- ostali prisotni- vabljeni: Boštjan Zver – direktor Vodovoda sistema B, Gabrijela Gider in Edita Celec – 
ZTKP Goričko Sv. Jurij, Janez Bogdan  – predstavnik MIR Tešanovci, Drago Dervarič – direktor podjetja 
Saubrmacher&Komunala, Aleksander Mencigar – ravnatelj JVIZ OŠ Sv. Jurij,  
- ostali prisotni – občinska uprava: Marija Saje – direktorica OU,  Laura Muniha - strok. sod. VII/1, 
Danijela Kočar – strok. sod. VII/1,  Simona Janič - strok. sod. VI. 
Odsoten: Darko Felkar član OS. 
 
DNEVNI RED 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 4. seje Občinskega sveta Občine Rogašovci. 
4. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja obvezne občinske GJS Zbiranja določenih 

vrst komunalnih odpadkov v OR za l. 2023 s poročilom o delu za leto 2022 s 
poročilom o delu za leto 2022. 

5. Seznanitev z Letnim poročilom Medobčinske inšpekcije in redarstva za leto 2022 
ter finančnim načrtom za leto 2023. 

6. Seznanitev z Letnim poročilom o izvajanju socialnovarstvene storitve pomoč 
družini na domu v letu 2022 v Občini Rogašovci. 

6.   Seznanitev z Letnim poročilom ZTKP Goričko, Sv. Jurij za leto 2022. 
7. Predlog sistemizacije delovnih mest v vrtcu pri OŠ Sveti Jurij  za šol. Leto 

2023/2024. 
8. Podaja soglasja k finančnemu načrtu in programu dela JVIZ OŠ SVETI JURIJ za l. 

2023. 
9. Elaborat o oblikovanju cene storitev javne službe Oskrba s pitno vodo v Občini 

Rogašovci. 
10. Sklep o  Ceniku storitev režijskega obrata Občine Rogašovci. 
11. Sklep o priključitvi obstoječih objektov na vodovodno omrežje na območju 

občine Rogašovci. 
12. Pooblastilo županu za potrjevanje Dokumentov identifikacije investicijskih 

projektov  ter spremembe le teh v mandatu 2022-2026. 
13. Pobude in vprašanja.  
14. Razno. 

 
Tč. 1 – Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Župan je pozdravil vse navzoče in ugotovil, da je občinski svet sklepčen (prisotnih 12 članov občinskega 
sveta).  
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Tč. 2 – Obravnava in potrditev dnevnega reda 
 
Župan je povedal, da je direktor Domanie opravičil odsotnost na današnji seji, zato predlaga, da se 
točka 6 umakne z dnevnega reda in preloži na naslednjo sejo. Doda pa se nova  8. točka - Finančni načrt 
in program dela JVIZ OŠ Sveti Jurij. Ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 
Člani občinskega sveta so se s predlaganim strinjali, zato je župan dal na glasovanje 

 
S K L E P  št. 40 

 
Potrdi se dnevni red 5. seje občinskega sveta s predlagano spremembo. 
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 12 članov občinskega sveta, od tega je 12 članov glasovalo 
ZA. 
Sklep JE BIL sprejet. 

 
Tč. 3 – Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Rogašovci 
 
Ker ni bilo pripomb na zapisnik 4. redne seje občinskega sveta, je župan dal na  glasovanje 

 
S K L E P  št. 41 

 
Potrdi se zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Rogašovci  v zapisani obliki. 

 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 12 članov občinskega sveta, od tega je 12 članov glasovalo ZA.  
Sklep  JE BIL sprejet. 

 
 
Tč. 4 – Elaborat o oblikovanju cene izvajanja obvezne občinske GJS Zbiranja določenih vrst 
komunalnih odpadkov v OR za l. 2023 s poročilom o delu za leto 2022 s poročilom o delu za 
leto 2022 
 
Predstavitev je podal Drago Dervarič direktor podjetja Saubermacher-Komunala d.o.o. in povedal, da 
mora izvajalec v skladu s 6. členom Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih služb varstva okolja enkrat letno pripraviti Elaborat ter za preteklo obračunsko 
obdobje ugotoviti razliko med potrjeno in obračunsko ceno glede na dejansko količino opravljenih 
storitev v preteklem obračunskem obdobju ter v elaboratu upoštevati izračun predračunske cene za 
naslednje obdobje. V kolikor navedena razlika presega deset odstotkov od potrjene cene, mora 
izvajalec elaborat poslati občini, ki mora začeti postopek potrjevanja cene. V letu 2022 so bili v podjetju 
izpostavljeni večjim cenovnim dvigom, zato je dvig cene predvsem posledica nekritih stroškov v letu 
2022, soočajo pa se že tudi z dvigi v letu 2023. 
 
Milan Frčko je izpostavil problematiko odlaganja odpadkov pri zbirnem centru v Serdici, saj je okolica 
okrog centra katastrofalna in predlagal nadzor nad dogajanjem. 
Župan je povedal, da bi bilo smiselno ponovno vzpostaviti nadzor tako pri centru kot pri stolpu v Sotini.  
Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje  

S K L E P  št. 42 
 

Občinski svet Občine Rogašovci sprejme Sklep o novih cenah zbiranja določenih vrst 
komunalnih odpadkov v predlagani vsebini. 
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Pred glasovanjem je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta, od tega je 14 članov glasovalo 
ZA. 

 
 

Tč. 5 – Seznanitev z Letnim poročilom Medobčinske inšpekcije in redarstva za leto 2022 ter 
finančnim načrtom za leto 2023 
 
Poslovno poročilo so člani občinskega sveta prejeli z gradivom za sejo, podrobnejšo predstavitev 
poročila pa je podal Janez Bogdan.  
Razprave ni bilo.  
 

Občinski svet Občine Rogašovci se je seznanil  z Letnim poročilom MIR za l. 2022 s finančnim 
načrtom za leto 2023. 
 

Tč. 6 – Seznanitev z Letnim poročilom ZTKP Goričko, Sv. Jurij za leto 2022 
 
Letno poročilo za l. 2022 ter program dela s finančnim načrtom za l. 2023 je predstavila predstavnica 
ZTKP Goričko Gabrijela Gider.  
Sledila je splošna razprava, kjer je bil predstavljen program promocije turizma v naši občini (foto točka 
ob stolpu v Sotini, turistični paketi, promocijske karte, izdelava zgodbe o kmečki iži in Dajčovem mlinu). 
V pripravi pa je tudi  povezovanje 4 zavodov, ki delujejo na področju turizma, in sicer iz občin Rogašovci, 
Puconci, Grad in Šalovci z namenom boljše promocije. 
 

Občinski svet Občine Rogašovci se je seznanil z Letnim poročilom Zavoda za turizem, kulturo 
in promocijo Goričko, Sv. Jurij za leto 2022. 
 
 

Tč. 7 – Predlog sistemizacije delovnih mest v vrtcu pri OŠ Sveti Jurij  za šol. Leto 2023/2024 
 

Predloga sistemizacije je predstavil ravnatelj osnovne šole Aleksander Mencigar in povedal, da bo v 
novem šolskem letu 7 oddelkov (lani 6,5) ostali pogoji ostajajo enaki kot v prejšnjem letu. 
 
Razprave ni bilo, zato je bil dan na glasovanje 
 

S K L E P  št. 43 
 
Občinski svet Občine Rogašovci potrdi Predlog sistemizacije delovnih mest v vrtcu pri JVIZ 
OŠ Sveti Jurij  za šol. Leto 2023/2024, nadstandardne dejavnosti v VVE Sveti Jurij in VVE 
Pertoča ter poslovni čas v enotah vrtca.  

 
Pred glasovanjem je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta, od tega je 14 članov glasovalo 
ZA. 
 

Tč. 8 – Finančni načrt in program dela JVIZ OŠ Sveti Jurij za leto 2023 

 
Ravnatelj Aleksander Mencigar je v uvodu povedal, da mora JVIZ OŠ Sveti Jurij kot uporabnik sredstev  
občinskega proračuna posredovati finančni načrt s programom dela občini za podajo soglasja. V 
nadaljevanju je na kratko predstavil vsebino dokumenta. Člane občinskega sveta je med drugim  
seznanil tudi s potekom investicije izgradnje šolskih prostorov v mansardi šole. Povedal je, da so dela 
zaključena in da je v teku postopek pridobitve dokumentacije za izdajo uporabnega dovoljenja. 
Naslednja investicija je zaprtje stopnišča z zunanje strani na južni strani šole, dokončanje šolskega vrta, 
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izgradnja ogrevalnega sistema v vrtcu v Rogašovcih – zamenjava strehe, namestitev toplotne črpalke s 
sončno elektrarno. 
 

Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje 
 

S K L E P  št. 44 
 

Občinski svet Občine Rogašovci daje soglasje k finančnemu načrtu in programu dela JVIZ OŠ 
Sveti Jurij za leto 2023. 
 
Pred glasovanjem je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta, od tega je 14 članov glasovalo ZA. 
Sklep  JE BIL sprejet. 
 

 
Tč. 9 – Elaborat o oblikovanju cene storitev javne službe Oskrba s pitno vodo v Občini   
            Rogašovci 
 
Direktor podjetja Vodovod sistema B Boštjan Zver je povedal, da je elaborat namenjen 
oblikovanju cene izvajanja storitev gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo. Na osnovi 
pripravljenih primerjav in opravljenih izračunih v primerjavi z lanskim letom, se predlaga 
povišanje cene, tako da se mesečni strošek vodooskrbe za gospodinjstva s povprečno porabo 
10m3 dvigne za 1,2669 EUR z DDV oz. za 6,28 %. Cena omrežnine ostane enaka.  
 
Andrej Kisilak je omenil, da je občina Rogašovci edina, ki nima subvencije pri ceni vode.  
Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje 
 

S K L E P  št. 45 
 

Občinski svet Občine Rogašovci sprejme Elaborat o oblikovanju cene storitev javne službe 
Oskrba s pitno vodo v Občini Rogašovci in subvencijo cene uporabe javne infrastrukture – 
omrežnine, v predlagani vsebini. 

 
Pred glasovanjem je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta, od tega je 14 članov glasovalo ZA. 
Sklep  JE BIL sprejet. 

 
Tč. 10 – Sklep o  Ceniku storitev režijskega obrata Občine Rogašovci 
 
Cenik je pripravila Danijela Kočar in podala kratko obrazložitev. Sprememba cenika je v urnih postavkah 
za storitve, ki jih opravlja režijski obrat občine. 
V kratki razpravi je bil podan predlog za spremembo urne postavke za premik delovnega stroja oz. 
primerno opredelitev besedila pri tej postavki. 
 
Druge razprave ni bilo zato je župan dal na glasovanje 

 
S K L E P  št. 46 

 
Občinski svet Občine Rogašovci sprejme o  Ceniku storitev režijskega obrata Občine 
Rogašovci, v predlagani vsebini s predlagano dopolnitvijo. 
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Pred glasovanjem je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta, od tega je 14 članov glasovalo ZA. 
Sklep  JE BIL sprejet. 

 
 
Tč. 11 – Sklep o priključitvi obstoječih objektov na vodovodno omrežje na območju občine   
               Rogašovci 
 
Župan je v uvodu povedal, da je bil izračun opravljen na osnovi podatkov pogodbe z izvajalci 
brez podražitev in števila na novo priključenih objektov, kot jih je bilo predvidenih ob oddaji 
vloge na MOP. 
V splošni razpravi, v kateri so sodelovali Andrej Kisilak, Jožica Fükaš, Alen Schwarz, Agata 
Recek, Drago Bertalanič, so razpravljavci bili enotnega mnenja, da je predlagana višina 
priključnine v znesku 1.566,53 EUR previsoka. Gospodinjstva, ki se bodo na vodovod 
priključevala sedaj,  bodo plačala skoraj enkrat več,  kot pa tista, ki so se priključila  na javno 
vodovodno omrežje v prvi fazi. Ker pa so se vsi stroški v zadnjih dveh letih znatno povečali, ne 
more biti višina priključnine enaka, kot je bila takrat. Prav tako se ne more delati razlika v višini 
na posamezno gospodinjstvo. Težave pa se bodo pojavile tudi pri tistih občanih, ki živijo sami, 
kot pri tistih, ki komaj preživijo z lastnimi prihodki. Župan je povedal, da bo možno tudi 
obročno odplačevanje na podlagi pogodbe. Med razpravo je bil tako predlagan znesek v višini 
1.440,00 EUR na posamezen priključek, s katerim se je večina svetnikov strinjala. 
Med drugim je pri tej točki bila izpostavljena problematika uničenja cest, ki so v zelo slabem 
stanju in bi bilo kot prvo najprej pristopiti k obnovi uničenih cest.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje 
 

S K L E P  št. 47 
 

Občinski svet Občine Rogašovci sprejme Sklep o priključitvi obstoječih objektov na 
vodovodno omrežje na območju občine Rogašovci, v predlagani vsebini s predlagano 
spremembo, da komunalni prispevek za priključitev na vodovod znaša 1.440,00 EUR. 

 
Pred glasovanjem je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta, od tega je 14 članov glasovalo ZA. 
Sklep  JE BIL sprejet. 

 
 
 
Tč. 12 – Pooblastilo županu za potrjevanje Dokumentov identifikacije investicijskih 
projektov  ter spremembe le teh v mandatu 2022 

 
Marija Saje je povedala, da je  zaradi kratkih razpisnih rokov potrebno nekatere DIIP-e in IP-
je  v višini do 500.000,00 EUR potrditi v zelo kratkem času, zato bi občinski svet županu dal 
pooblastilo, da takšne dokumente podpiše brez soglasja občinskega sveta. Seveda pa bodo 
vsi ti dokumenti poslani članom občinskega sveta na vpogled. DIIP-e, katerih zneski bodo 
presegali 500.00,00 EUR pa bo potrjeval občinski svet. 
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Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje 
 

S K L E P  št. 48 
 

Občinski svet Občine Rogašovci pooblašča župana v mandatu 2022-2026, za potrjevanje 
dokumentov identifikacije investicijskih projektov ter spremembe le teh. 

 
Pred glasovanjem je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta, od tega je 14 članov glasovalo ZA. 
Sklep  JE BIL sprejet. 
 
 

Tč. 15 – Pobude in vprašanja 
 
Jožef Mencigar je vprašal, zakaj se ni še nič delalo pri krožišči na Pertoči. Predlagal je, naj se cesta na 
Pertoči mimo hišne številke 43 uredi, tako da se vgradi novi propust.  
 
Slavko Barbarič je izpostavil cesto iz Motovilec proti Ropoči, katera je v zelo slabem stanju.  Predlagal 
je, naj režijski delavci pri košnji pokopališč zaščitijo nagrobne spomenike, saj se ti lahko poškodujejo. 
Predlagal je tudi, da se naj ustrezno uredi oz. označi parkirišče pri Mercatorju ter zamenja prometni 
znak stop, saj je že čisto dotrajan. 
 
Agata Recek je povedala, da so delavci režijskega obrata preobremenjeni predvsem jim največ časa 
vzamejo postavitve šotorov za prireditve, za nujna dela kot so npr. košnja pa primanjkuje časa. 
Predlagala je, da se naj čim prej uredijo zadeve glede strategije turizma v občini in s tem možnost čim 
večje promocije le-tega. 
 
 

Tč. 13 – Razno 
 
Župan je člane občinskega sveta seznanil z naslednjimi tekočimi zadevami: 

- v prihodnjih dneh bodo člani OS z dopisno sejo pozvani k opredelitvi oz. potrditvi glede 
investicijskega projekta za ŠRC, ker se bomo prijavili na razpis, 

- občine so bile pozvane, da podajo ideje oz. predloge za črpanje kohezijskih sredstev, 
- objavljen je javni razpis za izgradnjo kanalizacije v romskem naselju Pertoča, na katerega so 

prispele tri ponudbe, 
- člane OS in člane delovnih teles se poziva, da pregledajo trenutno veljavne občinske odloke in 

pravilnike ter podajo predloge oz. dopolnitve, kjer je to potrebno, da lahko občinska uprava 
pripravi nove akte. 
 
 

Seja je bila končana ob 21. uri. 
 
Zapisala                  Župan občine 
Simona Janič                                           Rihard Peurača 
 
 
 
Zapisnik je bil zaključen s sklepom številka 48. 


